

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

August 11, 2016

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in the following applications for leave to appeal.

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5294/index.do>.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 11 août 2016

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5294/index.do>.

GRANTED / ACCORDÉE

Attorney General of Canada on behalf of the Republic of India v. Surjit Singh Badesha et al. (B.C.) (Criminal) (By Leave) (36981)

(The motion to join two orders of the Court of Appeal for British Columbia so that a single application for leave to appeal may be filed is granted. The application for leave to appeal is granted. /

La requête pour joindre deux ordonnances de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique pour qu'une demande d'autorisation d'appel puisse être déposée est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est accueillie.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

NAV Canada v. Assessor of Area #01 - Capital et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (36962)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

Martin Green v. J.R. Klassen, Jim Dao, Jason St. Pierre, Richard Grandmaison et al. (Man.) (Civil) (By Leave) (36963)

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

Mary Dom v. Sara Kloos (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36968](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

Mazda Canada Inc. c. Lise Fortin (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36898](#))

(La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La demande conditionnelle d'autorisation d'appel incident est rejetée. La juge Côté est dissidente. /

The application for leave to appeal is dismissed with costs. The conditional application for leave to cross -appeal is dismissed. Côté J. dissenting.)

Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330